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ZAPISNIK S 

4. sjednice VIJEĆA MJESNOG ODBORA ŠKOLJIĆ-STARI GRAD 
od 26.rujna 2023. godine s početkom u 17.00 sati  

 
 

Sjednica je održana u prostorijama MO, Ružićeva 14. 
Sjednici su bili nazočni: 

- Aleksio Komar, predsjednik VMO 
- Ivica Vukušić, zamjenik predsjednika VMO 
- Vito Klobas, član VMO 

Odsutni: 
- Nenad Radanović, član VMO 
- Sandra Ivić, članica VMO 

 
Nakon što je utvrđen kvorum, predsjednik VMO predložio je sljedeći: 
  

DNEVNI RED 
 

1. Informacija o komunalnim i drugim  inicijativama od prethodne sjednice vijeća 
2. Džepni park „Lešnjak“ – zaključak oko zabrane dovođenja pasa na površinu 
3. Aktivnosti povodom Dan MO 

 
Koji je jednoglasno prihvaćen. 
 
 

Ad 1) 
- Na osnovu traženja VMO tijekom rujna izvršena je zamjena rizle u parkiću između 

Žrtava fašizma 6 i 8, iznova su obojane klupe (u smeđu boju) i sanirane su vodolovke 

- Na osnovu inicijative VMO, naročito vijećnika Vukušića izvršen je drukčiji smještaj i 
ograđeni su kontejneri za otpad u ulici Školjić te više ne može doći do neadekvatnog 
parkiranja na nogostup do njih, a što je do sada bio slučaj 

- Postavljeni su fleksibilni stupići u ulici Alda Collonnela 
- Na traženje Rijeka plusa odluke o utrošku preostalih 899 EUR-a   sredstava 

komunalnih prioriteta iz 2021. predloženo je da se ista utroše na saniranje oštećenja 
kolnika i nogostupa na najmanje tri lokacije u Vodovodnoj ulici – kod k.br 39, kod 
k.br. 35 i nogostup kod k.br. 13 (Bošnjačka zajednica), te da se postave stupići na 
dio nogostupa uz pješački prijelaz iz pravca parkić Žrtava fašizma 6-8 i OŠ Nikola 
Tesla. Prema dobivenim informacijama tražena djelomična, sanacija kolnika u 
Vodovodnoj izvršena je iz sredstava tekućeg održavanja, dok će se iz preostalih 
sredstava MO-a uglavnom riješiti novi stupići, a što uključuje i stupiće uza žutom 
linijom označen koridor za prolaz invalida s parkirališta Školjić otok u ulicu Školjić   

- Izvršena je intervencija prema MUP-u i OGU za komunalni sustav, te prema udruzi 
Terra u sveza pronalaženja narkomanskih igala pored stražnjeg ulaza u ex caffe bar 
Tunel na Školjiću 

-  
 



  

Ad 2) 
- Na osnovu brojnih pritužbi građana – vlasnika pasa o neprimjerenosti i nesvrhovitosti 

zabrane dovođenja pasa u tzv. džepni park „Lešnjak“ u Užarskoj ulici, te po 
obavljenim razgovorima s većinom tih vlasnika iz kvarta i analizom stanja na terenu, 
predsjednik VMO predložio je da se navedena zabrana ukine, te da se ploča zabrane 
ukloni. Naročito je naglasio kako postavljena košarica za rukavice i skupljanje psećeg 
izmeta koja je stavljena baš u taj „parkić“ dovodi ljude do zbunjenosti. Prema 
njegovom mišljenju, ovaj parkić se ne može smatrati dječjim igralištem gdje bi 
zabrana svakako bila svrhovita, a i jedna je od rijetkih zelenih površina u ovom dijelu 
grada. Također je naglasio kako i vlasnici pasa imaju odgovornost i obvezu održavati 
čistim površine koje njihov pas eventualno onečisti, a što je regulirano odlukom o 
komunalnom redu, te da vjeruje u njihovu odgovornost, a što je svima u interesu. 

- Vijeće je prihvatilo obrazloženje i predložen zaključak predsjednika VMO. 
 
Ad 3)      

 
U okviru Dana MO predsjednik VMO predložio je susret s g. Gabrijelom Flegarom – 
pripadnikom PU Primorsko-goranske i susjedom iz kvarta koji je na ovogodišnjem 
državnom natjecanju Štit domovine osvojio drugo mjesto, a poznat je i po svom 
volonterskom radu u zajednici. Također je predložio da se dijelu stanarki Vodovodne 6 i 
8 koje održavaju volonterski i o svome trošku vaze s cvijećem postavljene na ogradi ex 
Rade Končara dodijele zahvalnice i prigodni poklon u obliku cvjetnih sadnica i zemlje 
kako bi nastavile s ovom lijepom akcijom. 
Također je predložio da se dvadesetoro nekadašnjih pripadnika Narodne zaštite sa 
Školjića, a koji u većini i danas žive ovdje dodijele zahvalnice „Prijatelj kvarta“ uz 
prigodno druženje. Kako je istaknuo, svi ti ljudi kojima se obraćamo snaga su i socijalni 
kapital naše zajednice i to treba njegovati. 
Vijeće MO je prihvatilo prijedloge i obrazloženja 
 
Sjednica je zaključena u 19 sati. 
 
   
Zapisničar:                                                                                 Predsjednik VMO 
Robert Baus                                                                               Aleksio Komar 
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